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Als het Hologram in elkaar valt, dus als het doek valt?  

 
Vraag uit de zaal: ja Martijn, er is een soort idee wat ik heb, een gevoel 

over een gebeurtenis dat gaat plaatsvinden en met de kennis die jij 
overbrengt is het het moment dat wij het hologram gaan doorbreken en 

doorzien als planetair bewustzijn, als menselijk ras en ons dan gaan 
beseffen, jij noemt dat dan in de kracht van de Bron komen te staan en ik 

heb het gevoel dat vanuit Nederland, mensen die hier ook in de zaal zitten, 
wereldwijd een belangrijke betekenis in gaan spelen in die event, ik noem 

dat even event als gebeurtenis dat dat hele hologram in elkaar valt, zou jij 
jouw visie kunnen geven hoe jij ziet dat die gebeurtenis gaat plaatsvinden 

dat ..?... het doek valt ...?... Maar de manier hoe jij ziet dat dat gaat 
gebeuren .. 

 

Martijn: ja, ik zal daar een reactie op geven, overigens de manier hoe dat tot 
stand komt is zo multidimensionaal, vanuit hier bekeken is het volgende aan de 

hand: stel je voor er is een trui die gebreid wordt, dus die trui wordt gebreid en 
door die laag van die rode trui wordt ook een ander ding doorheen geweven, dus 

een andere kleur, eigenlijk bestaat die ene trui dan uit verschillende lagen, 
verschillende webben zeg maar, en de aarde is een prachtig mooi scheppingsveld 

door magnifieke wezens die deze wereld hebben gecreëerd met de beste 
doelstelling voor zichzelf vanuit liefde om terug te keren in het veld van de 

schepping; voordat wij hier binnenkwamen is dit hele veld wat in elkaar geweven is 
met projecties, met breinaalden, is overgenomen en daar loopt een soort web 

doorheen, lichtvelden zijn dat, die lichtvelden zorgen er eigenlijk voor dat er een 
voortdurende eerdere reactie is van dat veld om de wezens van wie wij zijn dan het 

oorspronkelijke veld, dus er loopt iets niet helemaal synchroon, op het moment dat 
die tweede (wolle ??) laag in werd gebreid gebeurde dat op een hele specifieke plek 

op deze aarde en dat was in het Midden Oosten, in het Midden Oosten is één van de 

grootste grids planetair gezien waar het hologram, wat door de designers 
ontwikkeld is, een opening kent, speciaal voor die designers gemaakt dat die 

designers daar in dat web aanwezig kunnen komen, laat ik het zo maar even 
eenvoudig benoemen en nadat het gehackt is is dat web verdraaid en dat web ligt 

boven Nederland, dus Nederland is een enorm belangrijke plek zowel in het 
manipulatieveld, dus de enorme krachten zijn hier in dit deel van Europa bezig en 

Nederland ligt daar centraal onder, maar op het zelfde moment kun je ook zeggen 
dat er een enorme kans is tot bewustwording van de mensen die in dit gedeelte van 

de wereld wonen en daarom is Nederland een heel belangrijk punt en wat wij aan 
het doen zijn is nu zoveel bewustzijn brengen hier in dat web dat wij letterlijk zicht 
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krijgen op, gevoelsmatig vanuit de kracht dat dat in elkaar zit en dat er hier iets 
heel bijzonders aan de hand is en wat er gebeurt is dat wij bezig zijn om de 

frequentie van het web eigenlijk op te heffen door zoveel emoties te beleven in ons 
fysieke lichaam dat wij een scheppersdeel in onszelf ervaren gaan in het fysieke 

lichaam, en het fysieke lichaam wat dus onder controle staat van dat web gaat dus 
als een transmissiesysteem, zo beeld ik het maar even uit, gaat ons lichaam de 

emotionele uitspattingen van ons scheppingspotentieel teruggeven aan het web van 
manipulatie en daarmee komt het te vervallen en dat doen we dus in Nederland, 

België, Frankrijk, Engeland, Duitsland, zijn we daar heel centraal mee bezig en 
Nederland ligt daar echt heel sterk onder, heel sterk, vandaar dat er in Nederland 

ook zo weinig gebeurt, het is een hele gepolariseerde energie, we hebben hier te 
maken met een enorme onderdrukkende kracht en we hebben hier ook te maken 

met een enorme ontwakende kracht dus als jij thuis, luisterend, waar ook ter 
wereld of hier in de zaal die Kracht ook in jezelf voelt, dat je alle kanten wordt 

uitgetrokken, weet dan dat je met je bewustzijn naar die Kracht gaat vanwaar jij 

voelt: dat is waarvoor ik hier ben, ik ben hier voor die Kracht en dan ga je je 
bewustzijn daar naar toe brengen, door je hele lichaam en nodig het uit, van be 

present hier, aanwezig zijn, dus dat is wat er gebeurt dat web valt uit elkaar door 
dat wij de kracht vanuit onszelf gaan ervaren dus we krijgen met huilbuien te 

maken, niet omdat we verdrietig zijn maar omdat de Kracht weer wedergeboren 
wordt, dat is de wederopstanding van het oorspronkelijke menselijk bewustzijn en 

dat krijgen we zo heftig door ons systeem heen en dat hele neurologische systeem 
wordt gewoon overladen met cadeautjes en knuffeltjes van ons oorspronkelijke 

gevoel maar dat voelt heel overrulend want het is een enorme Kracht en als we dan 
niet in angst schieten en we laten het gewoon door ons heengaan en we zetten het 

letterlijk in ons bewustzijn door middel van ons voorstellingsvermogen zetten we 
het buiten uit, jongens, dan gaat het hologram gewoon geneutraliseerd worden en 

dat is ook wat er nu aan de hand is .. 
 

Zelfde vragensteller: hoelang denk je dat dat nog duurt? 

 
Martijn: dat is heel afhankelijk van onze bereidwilligheid hoe lang het nog duurt, 

het is heel afhankelijk van onze bereidwilligheid om daar ook heel fundamenteel 
mee bezig te zijn en te blijven en het niet alleen maar bij dat ene moment te laten, 

het betekent ook dat je aandacht hebt echt voor je zelf dus als je 's avonds gaat 
slapen dat je eventjes in een flits door je lichaam heen gaat met je bewustzijn en 

zegt van oké, dat heb ik vandaag allemaal gedaan, prima, en nu ga ik slapen, dan 
sluit je het af en als je opstaat even met je bewustzijn door je lichaam heen gaat 

en zegt oké, vandaag een nieuwe dag, hartstikke mooi, een nieuwe mooie dag en 
dan ga je bezig, als we dat doen hè zulke simpele dingen die zijn fundamenteel 

belangrijk, zijn we de hele dag in ons lichaam aanwezig, overkomt ons niets meer 
en dan zitten we tussen nu en (is even stil ..), er lopen een paar grote programma's 

doorheen van artificiële pogingen die ook worden uitgevoerd, dus het zou zo maar 
kunnen zijn dat we in een tijdsbestek van (is weer even stil ..), ik zit in te voelen of 

ik dat ga zeggen om dat zo te doen want ik ben geen voorspeller, we zitten nu 
fysiek in 2016 en het zou zo kunnen dat we in 2023 compleet echt vrij ervan, 

helemaal vrij en op het moment, dat is wel leuk, op het moment dat we daar dus 

vrij van kome, voel dat maar eens heel goed in, zullen we deze hele realiteit als 
nooit ervaren beschouwen; er komen nog heel veel grote programma's aan waarin 
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onze gevoelens worden overgenomen door computerprogramma's, ik heb daar 
vanmiddag al kort iets over gezegd op een bijeenkomst ook hier in Zwijndrecht en 

ik denk dat heel belangrijk is in reactie op wat je vraagt om een grote voorstelling 
te krijgen wat voor vertragende factoren er allemaal nog gelanceerd gaan worden, 

denk bijvoorbeeld op dit moment aan facebook, facebook is het eerste online 
platform wereldwijd wat ervoor gaat zorgen dat er op basis van niet meer internet 

maar van breinnet, dus dat het brein rechtstreeks wordt gekoppeld aan het internet 
wat niet meer via computers gaat maar dat ons computersysteem hier (wijst naar 

hoofd) wordt gebruikt als de computer, dat we rechtstreeks een breinnet krijgen 
over de hele wereld, dat hele systeem is al operationeel, wordt op dit moment 

volledig getest en dat we dus straks niet meer liken van elkaar wat we leuk vinden 
van oké duimpje omhoog, dat is leuk, maar dat we straks in ons neurologisch brein 

een signaal ontvangen waardoor als jij dus mijn artikeltje dus liked dat ik terwijl ik 
aan het fietsen ben ineens door mijn brein heen voel gaan dat jij een emotie hebt 

van dat is leuk en dan gaat het door mij heen van dat jij leuk vindt wat ik heb 

geschreven, dat is wat eraan zit te komen, dat is compleet uitgerold en dat gaat 
tussen nu en 3 jaar helemaal operationeel worden en er gaat een mind blowing 

verandering komen op het gebied van ICT, hoe banken functioneren, alles wordt 
totaal anders, we gaan in een duizelingwekkende snelheid gaan we verandering 

krijgen en dat zat heel veel vertraging op gaan kunnen leveren en daarom ben ik 
altijd voorzichtig om voorspellingen te doen want in feite hebben we geen 

voorspelling nodig als we gewoon doen waar we goed in zijn, dan doen we het, 
nou..(geklap uit de zaal) dat is wat we te doen hebben, met zoveel mogelijk 

communiceren hierover .. 
 

Vraag uit de zaal: en de fysieke aardverandering die nu plaatsvindt en 
...?... hoe zie je dat? Moeten we ons zorgen maken? 

 
Martijn: nou dat is een gebeurtenis wat zich in het hele universum afspeelt, niet 

alleen op de aarde en in dit zonnestelsel en sterrenstelsel, dat speelt zich af in het 

hele universum waar' wij een onderdeel van zijn, dat heeft te maken met de 
designers, de designers staan nog steeds aan de observerende kant naar dit 

hologram, zij observeren de mensheid en ze observeren ook de manipulerende 
krachten en omdat de mensen die hier in dit hologram aanwezig zijn steeds meer 

gaan observeren dat die krachten en machten er zijn, die omdrukkende machten en 
het niet meer ontkennen en zeggen: oh nee maar daar moet je niet naar kijken 

hoor dat is negatief, dan vergroot je het en ze voelen ineens van wacht eens even: 
door het te observeren vanuit de kracht van de Bron is het juist aanwezig en maak 

je het juist zichtbaar en kan het transformeren, daardoor is de observatie van de 
beschavingen die elders, de ouderenrassen die ons ontwerpen hebben, de lichamen 

en het universum, is hun observatie ineens in een enorm vermogen aan het 
toenemen dus zij kunnen steeds meer gaan kijken vanuit een emotioneel 

bewustzijnsveld naar dit hologram omdat wij steeds beter gaan observeren en 
daardoor vindt er een versnelling plaats in de hele opbouw, de structuur, dus de 

moleculaire structuur zoals wij dat fysiek noemen waardoor er een 
vibratieversnelling plaatsvindt en dat geeft een, uitgebeeld in temperatuur, een 

verhoging in frictie en wrijving weer met de verandering van magnetische velden, 

ionosferen, stratosferen verandert, alles verandert en dat is maar goed ook da het 
verandert, als hier een knop zou zitten om het nu in te drukken zou ik er n op 
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drukken.. 
 

Jeroen: als ik dat geweten had, had ik 'm neergezet... 
 

Martijn: dan had ik er al lang op gedrukt... (gelach...) Dus het observeren var die 
designers, van de ontwerpers van deze wereld, hun observatie versterkt doordat 

wij beter gaan observeren, we worden ons steeds meer bewust en het leuke is dat 
dat dus ook is wat de buitenaardse beschavingen buiten dit veld, dus niet de 

designers maar de wezens uit de oorspronkelijk scheppingsvelden doen, die 
observeren ons ook! Dus het komt van verschillende richtingen, dus onze 

observatie wordt doorgegeven naar allerlei andere schillen, dus je observeert niet 
alleen voor jezelf en daarom hamer ik er positief zo op dat wij goed leren 

observeren namens onze innerlijke Kracht in niet meer bij toeval iets zien gebeuren 
en plip, plip, plip, wordt je bewust, op het moment dat je gaat observeren leren, 

dat ga je weer helemaal terughalen en dan ga je letterlijk ervaren dat je die 

ervaring deelt, die waarneming, met het gehele heelheidsbewustzijnswezen, dus de 
toegankelijkheid wordt steeds groter van die kracht hier in jouw waarneming als jij 

je daarvan bewust wordt; dat is een enorm groot onderwerp waar we in deze 
inzending nu niet aan toe zouden komen, ik ben ervan overtuigd dat we het 

allemaal in ons dragen die informatie en we kunnen dat uit gaan zoeken, we 
kunnen dat allemaal uitzoeken hoe dat werkt, wat observatie voor effect heeft .. 

 
Jeroen: mooi! 

 
Martijn: bijzonder ja... 

 
Jeroen: nog andere vragen? 

 
Martijn herhaalt de vraag uit de zaal: kan het zijn dat we aangesloten zitten op een 

computer ...?..., nou dat is helemaal geen gekke gedachte want dat is in wezen 

waar we het voortdurend over hebben, je zou kunnen zeggen zijn wij aangesloten 
op een computer, is die computer op ons aangesloten, of zijn wij ingelogd op een 

computer, en we zouden kunnen zeggen we zijn ingelogd op een computersysteem 
wat een bewustzijnsveld is, wat een hologram is, daar zijn we op aangesloten, 

daarom zeg ik ook dat de hele werkelijkheid die we ervaren een artificiële 
werkelijkheid is, het wordt namelijk geproduceerd door die computer en wij gedijen 

daarin en de machten op deze planeet, de wezens die huishouden op deze planeet 
die dus doen wat ze doen, de machten die daarachter zitten, dus de draconische 

machten, die weten dat het helemaal niet belangrijk is dat er verwoesting plaats 
vindt want het is namelijk een hologram, zij kunnen voortdurend opnieuw creëren, 

ze kunnen het repareren en aanpassen, denk ook even aan het geldsysteem, 
waarom ligt dat 

 
geldsysteem nog steeds niet op z'n kont, omdat die machten het geld oneindig 

kunnen aanvullen, uit het niets, en dat is hoe het werkt, dus de basis, de voeding 
van het hele gebeuren is voortdurend ongelimiteerd toegang om iets te repareren 

en aan te passen, het is hetzelfde als dat je regisseur bent van een film en iedere 

keer als jouw toneelspelers besluiten dit is nu de laatste scene, de laatste 10 
seconden, schrijf jij er nog snel even 5 minuten bij, dat is wat er gebeurt, dat die 
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toneelspelers bewust worden dat ze hun ogen dichtdoen en gaan verbinden met de 
Kracht en op dat moment dat ze gaan observeren met hun voorstellingsvermogen 

en nu is het eind, dit is klaar, nu is het afgelopen, wij besluiten nu dat de film nu 
stopt en dan wil die scriptschrijver wil inloggen in die film maar die komt er niet 

meer in want er is een andere Kracht aanwezig, dat is wat we mogen doen! 
 

Ja, ik kom langzamerhand een beetje op gang hè (gelach...) Het is ook aftasten 
hoor, het is heel bijzonder om zo'n interview te doen omdat er natuurlijk een heel 

ander setting is, ik vind het wel heel bijzonder hoor Jeroen 
 

Jeroen: mooi, dan had ik ook nog een vraag voor je nog steeds, maar in 
hoeverre ben jij bekend met het Secret space program, ik heb contact 

met... 
 

Martijn: geheim ruimtevaartprogramma Jeroen, niet alles in het Engels doen, doe 

ik ook niet (gelach...) 
 

Jeroen: het geheime ruimtevaartprogramma, ik en er zelf een paar keer 
voor uitgenodigd, maar wat doet dat, wat voor spelletje spelen die 

momenteel? 
 

Martijn: ik ben zelf bij een conferentie geweest van het geheime 
ruimtevaarprogramma in de Zonnetempel was dat in Amsterdam, volgens mij 

2011, toen heb ik geluisterd wat er allemaal werd verteld en ik kan alleen maar 
luisteren wat zij vertellen, ik weet wat ik zelf meemaak, ik ben als kind zeer 

betrokken geweest bij militaire mind control programma's waarin 
smartdustechnologie werd gebruikt dus dat zijn stofdeeltjes waarin met de dus dat 

zijn hele speciale mind control programma's en dan kon ik dat 
 

Omzetten met mijn neurologisch systeem in dat voertuig en daar bleek ik als Kind 

verbluffend goed in te zijn en ik heb daar een hele zware tijd in gehad er ik weet 
dat de geheime ruimtevaartprogramma's er zijn, ik weet dat ze bijzonder ver zijn, 

ik weet ook dat ze allemaal onder licentie vallen van de manipulerende 
organisaties dus alles wat hier nu wordt gezien als een 

ruimtevaartprogramma wat door Richard Hoagland en door heel veel 
andere mensen wordt verteld is er daadwerkelijk en het is nog steeds dat 

het niet voor niets in het geheim wordt gehouden want het valt niet onder 
de jurisdictie van Amerikaanse en andere inlichtingendiensten, het is een 

compleet losgebroken beschaving die wordt begeleidt door de draconische 
groepen .. 
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